
 

 

 

 

 

 

 

Met deze nieuwsbrief brengen we u graag op de hoogte van het laatste 
nieuws van het CDA Hoogeveen. In de maand april was de CDA-fractie 
binnen en buiten het raadshuis aan het werk voor onze gemeente. Zo 
waren we aanwezig bij de tweede bijeenkomst van ‘Senioren aan zet!’ 
en hebben we een voorstel ingediend over sedumdaken bij plan Nijstad-
West. In deze nieuwsbrief blikken we hierop terug.  

 

CDA wil met sedumdaken duurzaamheid bevorderen bij Plan 
Nijstad-West 

Tijdens de raadsvergadering van 4 april 
hebben raadsleden Aaf-Tineke Bisschop 
en Klaas Kroezen een voorstel ingediend 
om groene sedumdaken te verplichten in 
Plan Nijstad-West, wanneer dit technisch 
mogelijk is. In het voorgenomen plan is er 
ruimte voor 29 nieuwbouwwoningen, 
waaronder vrijstaande woningen, twee-
onder-1kapwoningen, waterwoningen en 
kangeroewoningen. Het CDA ziet het 
project als een kans om duurzaamheid in 
de gemeente verder te bevorderen. 

Raadslid Aaf-Tineke Bisschop licht toe: 
“Met ons voorstel wordt het verplicht om platte daken met sedum te 
bedekken, voor zover dit technisch haalbaar is. Sedumdaken verlagen de 
omgevingstemperatuur, zorgen voor meer biodiversiteit en ze nemen ook 
regenwater op. Hierdoor hebben sedumdaken een positieve invloed op de 
leefomgeving. Bovendien gaat de dakbedekking langer mee en past het 
goed in het landschap, waarmee deze zogeheten groene daken een 
welkome aanvulling is in het plan. Ik ben dan ook blij dat de motie – tevens 
mede-ingediend door PvdA, ChristenUnie, GroenLinks, SP en SGP – is 
aangenomen.”  
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De motie is aangenomen met 18 stemmen voor (CDA, CU, D66, GL, PvdA, 
SGP en SP) en 11 stemmen tegen (FvD, GemeenteBelangen en VVD). 

 

CDA kiest voor goed bestuur en stemt voor de wijziging Apv 
naar aanleiding van het coffeeshopbeleid 

Met het aangenomen coffeeshopbeleid wordt de vestiging van een 
coffeeshop in onze gemeente gedoogd. Voor het verlenen van zo’n 
gedoogvergunning is een wijziging nodig in de Algemene Plaatselijke 
Verordening (Apv) – een gemeentelijke verordening waarin alle regelgeving 
staat op het gebied van openbare orde en veiligheid. Deze wijziging van de 
Apv werd behandeld tijdens de raadsvergadering van 18 april. De CDA-
fractie kwam met een weloverwogen standpunt: wij blijven tegen de komst 
van een coffeeshop, maar wij vinden wel dat het goed geregeld moet 
worden.  

Raadslid Haaije Feenstra-Paas vertelt: “Als fractie stonden we voor een 
duivels dilemma. Enerzijds wil de meerderheid van de raad deze kant op. Wij 
zijn daar faliekant op tegen. Tegelijkertijd vinden wij vanuit het kader van 
goed bestuur belangrijk dat de komst van een coffeeshop wel juridisch goed 
wordt geregeld. Daarom hebben wij voor de wijziging van de Apv gestemd.” 

 

CDA staat positief tegenover voortzetting stedenband met 
Slowaakse stad Martin 

Op 13 oktober 1990 sloot de gemeente Hoogeveen een stedenband – een 
intergemeentelijke vriendschapsrelatie – met de Slowaakse stad Martin. 
Deze stedenband stond niet op zichzelf: na de val van de muur werden 
overal in Europa stedenbanden opgezet om zo de vrede en democratie in 
Europa te versterken. Ruim dertig jaar later heeft de stedenband 
voornamelijk een cultureel aspect om onderling van elkaar te leren en elkaar 
beter te begrijpen. Het college wil de stedenband voortzetten en kwam 
daarom met een voorstel om in 2024 en 2025 10.000 euro per jaar hiervoor 
vrij te maken.  

Raadslid Arnold de Weerd licht toe: “Als christendemocraten vinden wij het 
belangrijk dat de stedenband blijft voortbestaan. Juist nu, wanneer onze 
democratische waarden worden aangevallen en onder druk staan. Daarom 
hebben we tijdens de raadsvergadering van 18 april voor het voorstel 
gestemd. We hebben hierbij wel een aantal oproepen gedaan aan het 
college en de stichting achter de Stedenband: betrek Jong Hoogeveen in de 
invulling van de stedenband, maak de stedenband zichtbaarder in 
Hoogeveen en informeer ons over hun activiteiten. We wensen de 



Stedenband veel succes en hopen een mooie uitwisseling tussen beide 
steden te gaan zien.” 

 

Martijn Breukelman beëdigd als nieuwe burgemeester 

Na het vertrek van burgemeester Karel Loohuis 
is op woensdag 3 april Martijn Breukelman 
beëdigd als nieuwe burgemeester van de 
gemeente Hoogeveen. Martijn en zijn vrouw Kim 
kregen een muzikaal welkom van het Christelijk 
Mannekoor Hollandscheveld, waarna de officiële 
plechtigheid aanving. Na zijn beëdiging door 
Commissaris van de Koning Jetta Klijnsma werd 
Breukelman onder meer toegesproken door 
Hilma Hooijer (voorzitter van de 
vertrouwenscommissie en wethouder Derk 
Reneman namens het college en werd de 
ambtsketen omgehangen. Wij wensen onze 
nieuwe burgemeester en voorzitter van de raad 
veel succes en kijken uit naar een prettige 
samenwerking!  

 

CDA aanwezig bij tweede bijeenkomst ‘Senioren aan zet!’ 

Op woensdag 10 april vond de tweede bijeenkomst plaats van ‘Senioren aan 
zet!’. Raadslid Annette Jansen was hierbij namens het CDA aanwezig. 
Tijdens deze bijeenkomsten – 
georganiseerd door het Seniorenplatform 
Hoogeveen, Stichting Welzijnswerk 
Hoogeveen en de gemeente – gaan 
senioren samen het gesprek aan over het 
seniorenbeleid in de gemeente 
Hoogeveen. Zo waren er workshops over 
onder meer het aanvragen van een wmo en 
levensbestendig wonen. De bijeenkomsten 
zijn een uitvoering van een CDA-motie in 
november 2022, waarin het college werd 
opgeroepen om samen met 
senioren(organisaties) de gemeente 
Hoogeveen seniorvriendelijk te maken.  

 

 



 


